
Jeg har nu i over 3 år arbejdet for Smoke-it, og har hjulpet rigtig mange af med cigaretterne. Det 

min erfaring, at e-cigaretter er en stor hjælp ved ryge stop, forstår derfor ikke, at i som politikker 

skal gøre det så besværligt, at være damper �. Der skal helt klart være nogle regler, men at 

sidestille damp med røg er helt hen i vejret. Håber i kommer på bedre tanker, så vi kan beholde 

vores damp og arbejde 

 

Vh 

Lonni Friang ( glad Smoke-it medarbejder).  
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